
Opmerkingen op het schetsontwerp van straatcluster 2 

 

Onderwerp Opmerking/vraag Reactie 

Bestrating Kan er naar de voetpaden gekeken worden? Deze zijn slecht 
begaanbaar met een rollator. Dit geldt ook voor de paden tussen de 
woningen. 

We bestraten de voetpaden en achterpaden opnieuw.  

Bestrating De stenen op het pleintje voor Kolk 1 zijn aan het verzakken. Kunnen 
deze ook opnieuw bestraat worden? 

Het pleintje gaan we ook opnieuw bestraten.  

Bestrating Kan het pad naast Kolk 1 ook opnieuw bestraat worden? Deze gaan we opnieuw bestraten. 

Bestrating Worden de voetpaden ook opnieuw bestraat? De voetpaden worden opnieuw bestraat met 
trottoirtegels en opsluitbanden. 

Bestrating Er wordt in het plan niets gezegd over het achterpad. Naast ons huis 
(Kolk 14) is een pad naar de achtertuinen. Dat pad ligt er schots en 
scheef bij. Herstraten zou op zijn plaats zijn. Ook gezien het gebruik 
van scootmobielen in relatie tot de veiligheid.  

Dit pad gaan we ook opnieuw bestraten.   

Bestrating Het pleintje en fiets- en voetpad vanaf Kolk 1 t/m 57 opnieuw bestraten. Hier gaan we opnieuw bestraten.  

Bestrating Het pad tussen Kolk 21 en 23 is vorig jaar opnieuw bestraat. Graag ook 
het pad om achter het huis te komen op nieuw bestrate. Het gaat over 
Kolk 9 t/m 25. 

Het pad naast Kolk 1 gaan we opnieuw bestraten.  

Groen Het terug planten van een boom aan de achterkant bij  
kolk 33  

We maken een plan voor het planten van nieuwe 
bomen. De gevelde bomen zijn hierbij een van de 
aandachtspunten.  

Groen Een paar bomen voor Kolk 5 worden kaal. De heg is dit jaar nog niet 
gesnoeid.  

Deskundigen controleren 1 keer in de 3 jaar de bomen. 
Aan de hand van de resultaten wordt ingegrepen als dat 
nodig is. Het onderhoud van de hagen hebben we laten 
weten aan de betrokken medewerker.  

Groen Achter Kolk 5 staat een boom die gesnoeid moet worden. Er zitten 
spinnen raggen in. 

Deskundigen controleren 1 keer in de 3 jaar de bomen. 
Aan de hand van de resultaten wordt ingegrepen als dat 
nodig is. 

Groen Aan de achterkant staat ook een boom die dood is. Hier zijn meer 
bomen weggehaald maar deze boom staat er nog. 

Deze boom gaan we ook nog weghalen. 

Groen Gaan de struiken voor Kolk 1 eruit? Zo ja wat komt er voor terug? De struiken voor Klok 1 gaan eruit. De precieze invulling 
staat op het voorlopig ontwerp. Zie ook de 
sortimentsgids. 



Groen Wij zijn erg blij met de nieuwe beplanting. Dat is een grote aanwinst in 
de straat. Zoiets zou ook langs de zijgevel van Kolk 12 kunnen.  

Dit plantvak hebben we tijdens de renovatie in 2018 
meegenomen. Tijdens de revitalisering vullen we de 
beplanting weer aan.  

Groen Ook vinden wij het belangrijk dat er bomen in de straat staan. De boom 
recht voor ons huis ziet er niet erg gezond uit. Deze zomer loopt hij niet 
goed uit. Wellicht is hier iets mee aan de hand. 

De essen in de Kolk hebben in verschillende mate last 
van essentaksterfte. Daardoor zien enkele bomen er 
zoals de bewoner noemt ‘mieterig uit’. Deskundigen 
controleren 1 keer in de 3 jaar de bomen en indien nodig 
vaker. Aan de hand van de resultaten wordt ingegrepen 
als dat nodig is. De bomen leveren op dit moment geen 
gevaar op. Daarom hebben we besloten om de bomen 
op dit moment te laten staan. 

Groen Graag ook een beoordeling op de kwaliteit en status van de bomen die 
voor Kolk 35 en Kolk 31 staan. Deze bomen hebben duidelijk minder 
takken en bladeren, zien er "mieterig" uit.  

De essen in de Kolk hebben in verschillende mate last 
van essentaksterfte. Daardoor zien enkele bomen er 
zoals de bewoner noemt ‘mieterig uit’. Deskundigen 
controleren 1 keer in de 3 jaar de bomen en indien nodig 
vaker. Aan de hand van de resultaten wordt ingegrepen 
als dat nodig is. De bomen leveren op dit moment geen 
gevaar op. Daarom hebben we besloten om de bomen 
op dit moment te laten staan.  

Groen Bij het speelveld staan 2 gigantisch grote bomen. Deze geven heel 
veel overlast. Ze komen steeds dichter bij de woningen van bewoners. 
Ze zijn zeker 20 meter hoog. Veel te groot bij die plek. En ze staan veel 
te dicht bij de woningen. De schuttingen op de hoek worden door de 
wortels omhoog gedrukt waardoor die scheef gaat staan. En de bomen 
houden de zon weg. De stoep en de tegels in mijn tuin gaan door de 
wortels omhoog staan.  

Achter Kolk 20 staat 1 boom die veel overlast 
veroorzaakt. Het vellen van deze boom is meegenomen 
in de 3e fase van het Bomenplan Zilverkamp. Dit plan 
wordt in het kap seizoen van 2022/2023 uitgevoerd. 

Overig Verder willen we graag hondenpoep opruimplicht bordjes op het 
grasveld tussen Kolk en Holthuizerdreef. Hier staan bankjes voor 
mensen om gezellig te zitten. Maar die moeten dan eerst door veel 
hondendrollen slalommen om bij dat gezellige bankje te komen. Veel 
mensen laten op die plek de hond uit. Maar ruimen dit nooit op, helaas.  

Overlast van honden kan u melden via de website van 
de gemeente. Hondeneigenaren hebben de plicht om de 
uitwerpselen van hun viervoeter op te ruimen. We 
plaatsen geen borden met opruimplicht. 

Overig Het maken van meer verzamelplaatsen om de containers neer te 
zetten. 

Dit kan, maar hierdoor verdwijnt wel een parkeerplaats. 
De verzamelplaatsen staan in het voorlopig ontwerp.   



Overig Meer plaatsen maken voor het ophangen van PMD-zakken.  De gemeente Lingewaard hangt alleen PMD-zakken op 
plaatsen waar de kans op verwaaiing van PMD-zakken 
in natuur, water en open gebieden het grootst is. Deze 
haken worden aan de lantaarnpalen vastgemaakt. Op dit 
moment zijn alle PMD-haken opgehangen.  

Overig De houten bruggen over de kolken verkeren in een slechte staat. Deze bruggen vallen niet onder dit project. We hebben 
dit gemeld bij de medewerker die hier over gaat.  

Overig Kunnen jullie een plaatsje maken bij de verzamelplaats voor 
containers. Nu kunnen scootmobiels er slecht langs. 

In het ontwerp staat een container verzamelplaats. Ook 
breiden we het groen bij Kolk1 uit. 

Overig Er zit een doorsteek tussen 11 en 13. Is dit origineel? Het groen breiden we uit en we maken we de doorsteek 
smaller. Dit doen we ook bij nummer 7.  

Overig Op de hoek bij Kolk 14 wordt altijd het huisvuil / kliko's gezet. Dit geeft 
voor ons veel overlast. Rommel na het legen. Kliko's die in het voetpad 
staan en de doorgang blokkeren. Vermindering van aanzien van onze 
woning. We hebben weleens het idee voorgesteld om op een plek een 
kliko verzamelplek te maken. Dat zien wij graag bij de zijgevel van Kolk 
12. 

Er kan een parkeervak opgeofferd worden voor de 
containers. Deze optie hebben we opgenomen in het 
voorlopig ontwerp.  

Overig Het in- en uitdraaien gaat heel moeilijk. Je moet eerst een stuk 
achteruit en dan zit je al in de tuin van de buren. Er zijn al verschillende 
auto's die schade hebben opgelopen. Het is te krap. Kunnen de 
parkeerplaatsen langer worden? Er zit een groenstrook voor en daarna 
komt de stoep. Je kan de groenstrook wat inkorten, smaller maken. 
Hierdoor ontstaat ruimte om de parkeerplaats langer te maken. Het is 
duidelijker als ze gemarkeerd worden. Sommigen zetten de auto veel 
te ruim waardoor anderen niet meer kunnen parkeren.  

De lengte van de parkeervakken maken we volgens 
richtlijnen. Er komt een markering tussen de 
parkeervakken.  

Overig Heel veel overlast van eksters en duiven. Ze gaan enorm tekeer en 
geven veel herrie en viezigheid. 

Helaas kunnen we niets doen tegen de vogels. 

Overig Ik moet steeds alles buiten de poort vegen en opruimen. Dat is de taak 
van de gemeente. 

In de Zilverkamp wordt 5 keer per jaar geveegd. 
Daarnaast is er nog een vuurwerkronde. Er staan 
bladkolven bij Kolk 9 en 85. Bewoners mogen de kolven 
gebruiken voor het blad van gemeentebomen die in hun 
tuin valt. 

Parkeren Wij zien graag goede markeringen voor de parkeervakken. Er wordt 
vaak dubbel geparkeerd op de weinig beschikbare parkeerplekken. 

Er komt een markering tussen de parkeervakken.  



Parkeren Markeren van parkeervakken  Er komt een markering tussen de parkeervakken.  

Parkeren Auto's parkeren nu vaak dubbel. Kan hier iets aan gedaan worden. 
Wordt dit gehandhaafd? 

Dit kunnen we niet controleren. Wel komt er een 
markering tussen de parkeervakken. De parkeervakken 
krijgen stenen in een ander kleur.  

Parkeren Wij zien dat de langsparkeervakken bij de zijgevel van Kolk 12 niet 
meer terug komen. In de straat is wel een parkeertekort. Gezinnen 
waarvan de kinderen boven de 18 zijn en een eigen auto krijgen. 
Daarnaast zien we dat door de ongunstige huizenmarkt kinderen 
langer thuis blijven wonen. Zo’n auto blijft dus langer in de straat staan. 
We dachten dat de langsparkeervakken wellicht vervangen kunnen 
worden door een aantal dwarsparkeervakken. Dat in combinatie met 
een herinrichting van het groen en de kliko verzamelplek.  

Er is te weinig ruimte om haaks te parkeren. In het 
ontwerp is het maken van een container verzamelplaats 
opgenomen als optie. Dit betekent wel dat er een 
parkeerplaats weggaat.  

Parkeren De parkeerplaatsen vanaf Kolk 1 t/m 57 opnieuw bestraten. Een aantal 
jaren terug zijn een aantal bomen weggehaald. Nu worden de auto’s zo 
maar ergens neer gezet omdat de parkeerplaatsen niet duidelijk zijn 
aangegeven. Dat wekt vaak irritatie op. 

Er komt een markering tussen de parkeervakken.  

Parkeren De schets van ons cluster is niet geheel juist. Er is tussen Kolk 12 en 
Kolk 14 evenwijdig aan de straat een brede groenstrook ingetekend. 
Dit klopt niet. Deze strook bevat namelijk niet alleen groen maar ook 3 
parkeervakken. De huidige 3 parkeervakken moeten behouden blijven 
vanwege het tekort aan parkeervakken. Daarom het verzoek om deze 
vakken mee te nemen in uw plan. Of anders in ieder geval te 
behouden! 

Klopt dit houden we als parkeren. In het voorlopig 
ontwerp staat een container verzamelplaats als optie.  

Verlichting Verlichting. Langs de oude manage staan lichtmasten met een groen 
licht. Deze gaan meer branden als je hier langs rijdt. Dat is 
milieubewuster. En zeker wanneer dit gecombineerd kan worden met 
zonnepaneeltjes.  

De gemeente vervangt de verlichting in de hele 
gemeente door LED-verlichting. De gemeente streeft 
naar minimale verlichting in de parkzone om de natuur 
zo min mogelijk te verstoren. Hierbij kijkt de gemeente 
ook naar de veiligheid.  

 


